
             Sdružení hasičů Čech, Moravy a Slezska, okres České Budějovice 

             ===================================================== 

    Zápis 

z jednání výkonného výboru OSH ČMS České Budějovice, které se konalo 28.1.2020 v salonku 

restaurace u Maxe v Českých Budějovicích 

=========================================================================== 

Přítomni: Mgr. Jiří Žižka, Marie Kolářová, Josef Plojhar, Alena Šusterová, Radek Frejlach, 

                  Pavel Hronek, Stanislav Klika, Vladislav Kofl, Tomáš Michal, Mgr. Jan Nýdl, 

                  Jiří Valenta, Marcela Vaňatová 

Omluveni: Ondřej Bouška, Jiří Červák, Václav Žižka 

Dále přítomni:  starosta SHČMS Jan Slámečka,  

                            první náměstek starosty SHČMS  Lubomír Janeba 

                            ing. Věra Machová – předseda OKRR 

                            Michaela Bláhová 

 

Program:     1. Zahájení 

                      2. Hodnocení výročních valných hromad 

                      3. Příprava shromáždění delegátů SDH 

                      4. Požární ochrana očima dětí 

                      5. Postupové soutěže 

                      6. Inventura  

                      7. Návrh rozpočtu na rok 2020  

                      8. Došlá pošta na OSH 

                      9. Diskuze 

                     10. Závěr 

 

K bodu 1: Jednání výkonného výboru zahájil a vedl starosta OSH Mgr. Jiří Žižka.  

                 Přivítal přítomné a seznámil s programem. 



K bodu 2: Jednotliví členové výkonného výboru zhodnotili VVH v SDH kterých se 

                  zůčastnili.  Celkové zhodnocení VVH – na dobré úrovni. 

K bodu 3: Platí jak bylo předem dohodnuto – VŠTE Okružní Č.B. – 21.3.2020. 

                  Probíhá příprava, po odevzdání potřebných dokumentů bude vypracován seznam delegátů. 

K bodu 4: Byli rozeslány materiály do škol a vedoucím SDH MH. Zájem je, některé práce již odevzdány       

                  na OSH. Soutěž bude ukončena 13.března 2020.  

K bodu 5: Obvodová kola PS: 

                 Hluboká u Borovan   23.5.2020 13hod.PÚ + štafeta 

                 Střížov   23.5.2020  13hod. PÚ 

                 Hůry      23.5.2020 13hod. PÚ + štafeta 

                 Drahotěšice  16.5.2020 13hod. PÚ + štafeta 

                 Nové Homole  23.5. 13hod. PÚ + štafeta 

                 Břehov    23.5.2020 13hod. PÚ 

                 Temelín  - bude upřesněno 

                 Bavorovice   16.5.2020 13hod. PÚ + štafeta 

                 Slavče    9.5.2020 13hod. PÚ + štafeta 

                Obvodová kola hry Plamen:  

                 8.5.  Jaronice 

                 9.5.  Nová ves 

                 9.5.  Adamov 

                16.5.  Trhové Sviny 

                Okresní kola:    Plamen - Zliv 30.5.2020 

                                            Dorost  - Sokolský ostrov 5.6.2020 

                                            PS - Sokolský ostrov 6.6.2020 

                Krajské kola:     Plamen - Trocnov+ Sokolský ostrov 13.6.2020 

                                            Dorost - Sokolský ostrov 21.6.2020 

                                            PS - Sokolský ostrov  20.6.2020 



                   OZ – připraví Ludmila Vlášková. 

                   Nové překážky na CTIF nakoupeny.  

               Je třeba:   - zjistit zda bude ozvučení na Sokolském ostrově 

                                 - zajistit záchrannou službu – nahlásit 

                                 - zajistit místnost na psaní testů na Sokolském ostrově 

                                 - sehnat hříbek na CTIF 

                  Školení vedoucích MH – Velké Skaliny 18.-19.4.2020. 

K bodu 6:  Dne 19.12. 2019 proběhla inventura pokladny. Dále proběhla 18.1.2020 celková 

                   Inventura. Členům VV byl předán návrh na tyto kroky na základě Inventarizační komise: 

                                       - odprodej  Avie + časomíry 

                                       - odepsat: tunel, břevna a startovací pistole 

                    Návrh byl odhlasován všemi členy VV. 

                    Dále je třeba doplnit smlouvy na Tohatsu – dodatek že jde o zapůjčení. 

K bodu 7:  Návrh rozpočtu na rok 2020: 

                    OORP – 30000,- 

                    OORM – bude upřesněno 

                    OORŽ – 5000,- 

                    OORS – 50000,- 

                    Návrh bude ještě upřesněn a schválen na dalším VV OSH ČMS. 

K bodu 8:  Vzhledem k tomu že na OSH chodí spousta e-mailů, byl tento bod zařazen do programu, 

                   aby ostatní členové VV byli s nimi také seznámeni. Jsou to především tyto:  

                  - informace o Úrazovém pojištění 

                  - schválené vyznamenání z Prahy 

                  - informace o Vzdělávacím kurzu vedoucích táborů – v Přibyslavi 

                  - nabídka FT vaků 

                  - informace o registrování do Rejstříku sportu – tento krok je důležitý, především pro MH,  

                    proto ve spolupráci s A. Šustrovou obesíláme jednotlivá SDH 



K bodu 9:  V tomto bodě si vzal slovo především starosta SH ČMS pan Jan Slámečka. 

                   Seznámil přítomné z důvodem návštěvy VV. Jako důvod uvedl jeho zájem 

                   o to jak to chodí na OSH kde mají 20 sborů nebo 200 sborů. Dále informativně 

                   uvedl, že v letech 2016-2019, bylo pořízeno 1500 nových dopravních automobilů 

                   a postaveno 208 hasičských zbrojnic.  Ze statistiky také vyplývá, že 30% výjezdů  

                   jsou jednotky dobrovolných hasičů.  

                  Další slovo si vzal první náměstek starosty SH ČMS pan Lubomír Janeba, který 

                  zhodnotil Příručku funkcionáře za povedenou. Dal podnět na návrh ocenění jednoho 

                  z členů SDH Nové Homole (15let) za záchranu života. Navrhnuto bylo ocenění na Zlatý 

                  záchranný kříž, když by se nepovedlo, byl by oceněn v Přibyslavi. 

                  Slovo si také vzala členka VV A. Šustrová a poděkovala za stránky DH.cz, kde je spousta 

                  potřebných informací nejen k dotacím. 

K bodu 10:  Mgr. Jiří Žižka poděkoval všem přítomným za účast na jednání VV a byl dohodnut  

                    další termín jednání VV OSH ČB na 25.2.2020. 

 

 

Zapsala:             Michaela Bláhová 

Odsouhlasila:    Marcela Vaňatová 

Schválil:              Mgr. Jiří Žižka 

                     

                  

                   

 

 


